

Menighedsrådsmøde tirsdag den 2. februar 2021 kl.19.00 til 21.00

Afholdes virtuelt. Bella sender link.

Menighedsråd Soderup – Kirke Eskilstrup:

Meghan Jakobsen, Tina Kjeldsen, Jette Arrild, Margrethe Straarup, Bente Nielsen, Bella Marckmann, Lotte Mosegaard, Toni Bøgelund

Afbud: Laila Carlsen.

Mødet blev afholdt som zoom-møde pga. corona. Toni var desværre forhindret i at deltage pga. tekniske vanskeligheder.

Dagsorden:

Punkt 1: Godkendelse af dagsorden <i>Beslutning:</i> Dagsorden er godkendt.	
Punkt 2: Drøftelse af LED-lys på stolerækker: Skal vi erstatte stearinlysene på stolerækkerne med LED-lys af hensyn til medlemmer af menigheden der lider af astma eller andre lungesygdomme? <i>Beslutning:</i> Meghan vil spørge Toni, om der kan findes en leverandør, der kan levere nogle eksempler og priser på LED-lys, så vi kan se på det igen til næste møde.	
Punkt 3: Afvikling af konfirmationer v/præst Status på konfirmationer 2021. <i>Beslutning:</i> Stiftet har lagt beslutning ud til os med kort varsel. 4.-5. september i Kirke Eskilstrup og 11.-12. september i Soderup. Der er bred opbakning fra forældrene. Vi skal være OBS på, at 12.9. er vores sædvanlige dato til høstfest, så når vi tager en beslutning om den, skal vi kommunikere dato ud meget tydeligt.	
Punkt 4. Orienteringspunkter Kirkeværg: Bente orienterede om graverfaciliteterne. Margrethe vil til næste møde indhente pris på et prospekt fra den arkitekt, vi brugte til præstegården. Bygningsudvalg: I år skal der kalkes kirker, og det sker i den fælles ordning. Samtidig gennemgås kirkerne for småreparationer, og tagene understryges. Kirkegårdsudvalg: Udvalget har holdt møde om opstart på helhedsplan for Soderup og afventer nu svar fra Rasmus (kirkegårdskonsulent). Udvalget foreslår at starte med en kirkegårdsvandring sammen med Toni og Rasmus. Vi har fået fældet træer på kirkegården (Kirke Eskilstrup) ind mod nabo mod nordøst. Stenhugger er ved at forberede udbedring af stengærdet. Kontaktperson: Opslag til kirkesanger bør slås op nu, så vi kan have en til 1. maj. Margrethe laver det færdig med datoforslag. Peter og Meghan er med i udvalget, og resten finder vi ud af.	

Formand: Kasserer: Næste møde er der regnskabsafslutning og Lene kommer. Præst: Orientering om liturgi og konfirmationsundervisning under corona. Medarbejderrepræsentant: MR repræsentant aktivitetsudvalg:	
Punkt 5. Aktiviteter v/præst Herunder gennemførelse af fastelavn, samt indsamling den 14. marts 2021 <i>Beslutning:</i> Til fastelavn erstattes familiegudstjenesten med, at man efter tilmelding kan komme og hente boller og et link til en fastelavnshistorie, som Meghan lægger op. Indsamlingen 14. marts er digital i år. Meghan taler med Anne, som var indsamlingsleder sidste år, om hvordan vi kan bakke op om den digitale indsamling.	
Punkt 6. Besigtigelsesrapport v/kirkeværge Bilag medsendt. <i>Beslutning:</i> Bente melder til provstiet, at vi gerne vil gå videre med forslaget, og undersøger også, om det findes i en kirke, som vi evt. kan besøge. Der indhentes tilbud også fra lokal elektriker.	
Punkt 7. Eventuelt Churchdesk: Meghan fortalte om mulighederne i den udvidede model. Basis koster 13.500 om året inkl. moms, samt opstarts- og træningsgebyr, som vi kan få for 4.000 (normalt pris 8.000). Meghan aftaler et onlinemøde, hvor alle MR, som har lyst, kan deltage og få mere at vide. Lotte deltager i hvert fald og øvrige efter mulighed.	
Punkt 8. Lukket punkt	